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    P R O T O K O L L 
 

Organ: Styret 
Tid: Lørdag 20. september 2014 kl.16.45-17.30 
Sted: Aktivitetsområdet i Grååsen (Balanse-treet) 
 
Møtedeltakere: Nina Merethe Auren, Øyvind Bjørndalen, Unni Johanne Auren, John Halvor Hvalshagen, 
Ivar Vågen og Anders Løkke. Pål Fjeldstad hadde meldt forfall. 
 

Saker til behandling: 
 

Sak nr.1. Solli-stien – plan for utførelse, grunneieravtale, kostnader og finansiering 
Saksopplysninger: a. Befaring og drøfting sammen med David Sjøen og entreprenør Ole Alvim 
18.9.2014, b. Møte m/befaring med grunneier Nina Funderud Pederstad og hennes mann Torfinn 
pederstad 19.9.2014, c. Avklaringssamtale med Spydeberg kommune v/Jonatan Haga 19.9.2014 om 
tilskudd kr.120.000 fra kommunen, d. Lovet tilbakemelding om avtale fra Nina mandag 22.9.2014, e. 
Plan for bruk av gravemasser til forskjønnelse og tilrettelegging av arealet i syd-/vestenden av 
Buerveien (grunneier Arild Ruud), f. Betinget møte m/avtale med Ole Alvim 23.9.2014,   
 

Vedtak:  
1. Opprinnelig beskrevet plan for opparbeidelse av Solli-stien godkjennes med den endring at veilys-
delen reduseres til legging av trekkerør m/trekkekabel langs østlig side på den aktuelle strekningen, og 
at det legges et drensrør gjennom stien ca. midt i skog-traseen. 
2. Tiltaket ønskes sett i sammenheng med deponering av gravemasser i tilknytning til plassen på 
vestsiden i sydenden av Buerveien, og tilordning av denne etter nærmere plan avklart internt og med 
grunneieren. Hensikten er forskjønnelse, praktisk tilrettelegging og eventuell etterfølgende treplantning. 
3. Skriftlig avtale med grunneier Nina Funderud Pederstad er en klar betingelse for at tiltaket Solli-stien 
kan gjennomføres. Styreleders fremlagte utkast i 8 pkt. til avtale godkjennes som grunnlag for avtale, og 
en erstatning til grunneier på inntil kr.2.000,-. En nærmere avklart plan for tilrettelegging av den 
eksisterende fyllingen på Arild Ruuds eiendom vurderes som et positivt element i en samlet plan. 
4. Styret antar at tiltakene på begge de nevnte eiendommene vil øke verdiene av begge eiendommene. 
5. Betinget av avtale og avklaring iht. pkt.3 ovenfor inngås skriftlig avtale med entreprenør Ole Alvim om 
snarlig gjennomføring av tiltakene.  
 

Sak nr.2. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp:  
2.1. Grååsen-dagen 20.9.2014 evaluering. Vel 100 deltakere, 27 lag i natursti-konkurransen, med 7 
sponsor-gevinster (Vi ble sponset av Rema og Coop med fruktkurver. Fritidspakke av Hestengen Sport. Termos og 

grillgaffel av Europris. Hårgele av Mocca frisør. Paraply fra Floyd), fin stemning og hygge i godt vær; vellykket og 
godt gjennomført arrangement. Smaalenenes Avis var invitert, men vi ble ikke prioritert denne gangen. 
2.2. Mottatt oversikt fra Viggo Sørensen om utlagte beløp for materiell ifm. laging og montering av skilt, 
merking av stiene m.m. kr.1.053,- og brukt tid (dugnad) 102 timer. Styret takker Viggo for stor og viktig 
innsats for et vellykket resultat. Vi refunderer ham utlagt beløp, og viser ham vår takk med en gave. 
 

                            ooOoo 
 

Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet. 
 

Underskrifter: 
 
____________________    ____________________  ____________________ 
styreleder   styremedlem    styremedlem 


